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About Us

Industrial Equipment Supplies is a renowned company in Saudi Arabia and the GCC region, specializing in a wide range of 
industrial equipment such as conveyor belts, power transmission belts, industrial belts, V belts, timing belts, plastic chains, 
industrial hoses, accessories, and more. 
We are known for our professionalism, expertise, and commitment to delivering high-quality products and exceptional 
customer service at competitive prices.

Through strategic partnerships with reputable international manufacturers, we have gained access to their expertise and 
capabilities. 
These collaborations enable us to meet the increasing demand for spare parts in the industry effectively. 
By integrating the latest technological advancements, we offer a diverse selection of top-notch products.

هي شركة مشهورة في المملكة العربية السعودية ودول مجلس التعاون الخليجي ، وهي متخصصة في شركة لوازم المعدات الصناعية 
مجموعة واسعة من المعدات الصناعية مثل أحزمة النقل وأحزمة نقل الطاقة والأحزمة الصناعية وأحزمة التوقيت والسلاسل البلاستيكية، 

.والخراطيم الصناعية ،والملحقات، وأكثر

.نحن معروفون بمهنيتنا وخبرتنا والتزامنا بتقديم منتجات عالية الجودة وخدمة عملاء استثنائية بأسعار تنافسية
.من خلال الشراكات الإستراتيجية مع الشركات المصنعة العالمية ذات السمعة الطيبة ، اكتسبنا إمكانية الوصول إلى خبراتهم وقدراتهم

. تمكننا عمليات التعاون هذه من تلبية الطلب المتزايد على قطع الغيار في الصناعة بشكل فعال
.من خلال دمج أحدث التطورات التكنولوجية ، نقدم مجموعة متنوعة من المنتجات عالية الجودة
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At Industrial Equipment Supplies, our primary objective is to exceed customer expectations and uphold excellence 
across all aspects of our operations. 
We maintain the highest standards of product quality, innovation, and reliability, catering to the diverse needs of our 
valued customers while adapting to the evolving industry demands.

شركة لوازم المعدات الصناعية في   

. هدفنا الأساسي هو تجاوز توقعات العملاء ودعم التميز في جميع جوانب عملياتنا
عة نحافظ على أعلى معايير جودة المنتج والابتكار والموثوقية ، ونلبي الاحتياجات المتنوعة لعملائنا الكرام مع التكيف مع متطلبات الصنا

.المتطورة

Mission & Vision

Partners 
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Products

• Conveyor And Processing Belts
• Power Transmission Belts (Drive Belt)
• Industrial Belt (V Belt)
• Timing Belt (PU and Rubber)
• Modular Belt
• Slat And Conveyor Chains
• Conveyor Belt Accessories
• Wire Mesh Belt
• Mechanical Fasteners

• And Many More……
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Industries & Applications

• Food and Bakery Industry & Chocolate ,Confectionery
• Beverage Industry
• Wire Belt
• Printing and Paper Industry
• Tissue and Towel Applications
• Sports and Leisure
• Airport and Logistics Industry
• Cement Industry
• Ceramic Industry
• Industrial Power Transmission Belts
• Tobacco Industry
• Textile Industry
• Mechanical Fasteners 
• Conveyor Accessories

And many more …. 
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Each industry requires a different set of requirements and fabrication needs. 
We can help configure the right solution for your production line.

Industrial Equipment Supplies Company
Building #7063, Istanbul Street , Al Sulay District , Riyadh, Saudi Arabia 

Postal Code 14274
Tel: 00966-11 209 0908 
Email : Yousef.saleh@mail.com | info@LawazimBelting.com 
Website: www.LawazimBelting.com 

Thanks for your attention 

Available for you all day, every day

Contact Us
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